

Announcements for 5-16-2021

2021 年 5 月 16 日報告事項

1. This week's prayer focus is for how we might love one another in the body of Christ.
本週禱告焦點：為我們如何能在基督的身體裡彼此相愛禱告。
2. Pray for the Lord's protection over sister Mabel Chu as she is having an operation this coming Wednesday.
朱鍾美寶姐妹週三要接受手術治療，請為她禱告，求主保守。
3. As we look to move forward with renovating the sanctuary, we will be holding a virtual meeting today from 2 – 2:30 PM to answer questions and have members vote on the project. The Zoom info was sent out on Friday.
今天下午 2 – 2:30 舉行在線會議，就崇拜廳裝修一事答疑，並請會員投票。Zoom 鏈接已於週五發出。
4. We are thankful for those that have been called to accept the nominations to become part of the church board. May we pray for them as well as the rest of the board in guiding this church.
為被呼召接受教會職員提名的弟兄姐妹感恩。讓我們為他們以及其他執事禱告，願他們按神的心意領導我們教會。
5. There will be a virtual congregation meeting on Sunday, June 13th at 11:30 AM. The main agenda of the meeting will be voting for the new church officers. A Zoom link will be provided when we get closer to the date.
6 月 13 日星期天上午 11 點半召開在線會員大會，為選舉教會新職員投票。臨近會議日期時將提供 Zoom 鏈接。
6. Pray for recent college graduates and college students as they finish up their school year and determine their next steps.
為最近畢業的和尚未畢業的大學生禱告，他們面臨學年終結，需要確定下一步的方向。
7. As more and more people get vaccinated, we want to encourage everyone to come back and worship in person. It is a blessing to be able to come together and fellowship with one another in person.
隨著越來越多的人接種疫苗，我們鼓勵大家回來參加實體敬拜。能夠彼此見面，一起團契是一種祝福。
8. Sermon speakers:
下週講員

	May 23
English Worship	Pastor Young
Chinese Worship	Brother Yaonan Qian

崇拜講員

	五月二十三日
英文崇拜	崔牧師
中文崇拜	錢姚南弟兄